
Muistio 16.3.2022 Hammaslahden uuden alakoulun kuntalaistyöpaja

Läsnä 7 henkilöä + henkilökuntaa

Kysymyksiä ja kommentteja:

− hyödynnetäänkö Enon koulun suunnittelun kokemuksia
− minkä kokoinen liikuntatila rakennetaan, luistelijoiden pukukopit huomioitava, liikuntasali lähelle

ulkoliikuntapaikkoja
− puretaanko vanha kirjasto, kirjastoa ei haluta monttuun kuten nyt, kirjasto Hammaslahdentien (iso

tie) puolelle, että olisi helpommin saavutettava, kirjastoon isoa lasiseinää, jotta olisi kutsuva,
sijoittelu ison tien varteen vähentäisi ilkivaltaa, koska kirjastossa on käyttöä, vaikka ei ole
henkilökuntaa paikalla

− luovutaanko Lastaustie 2 kokoustilasta, sitähän ei tarvita, jos koululle tulee vastaavat kokoustilat
− mitä ovat Tilakeskuksen resurssit suunnitteluun, palkataanko ulkopuolista suunnittelijaa
− missä vaiheessa päätetään mistä materiaalista koulu rakennetaan
−  Hammaslahden alueen sote-palvelut (terveysasema) missä tulevaisuudessa, koska rakennus on

huonokuntoinen, onko koulun tiloja mahdollista laajentaa, jos tarvitaan lisätilaa
− voisiko nyt jo rakennuksen suunnitella niin, että voi laajentaa ylöspäin eli rakentaa lisää kerroksia
− missä kunnossa lukion rakennus on
− LAVA-pilotointi tässä yhteydessä on hienoa, samoin yleensäkin suuri toimintatavan muutos

kaupungilta, että käyttäjiä kuullaan
− ”nuorisotilan” tulee olla muidenkin kuntalaisten käytössä eli tarvitseeko edes olla erillistä tilaa
− moposuora ja sen sijainti keskusteluttaa kylällä
− tiedottaminen alueella heikkoa, kaupungin pitäisi tiedottaa mitä kylällä tapahtuu
− osa ei kylällä usko, että uusi koulu rakennetaan
− minkälaiset ovat nuorisopalveluiden resurssit Hammaslahdessa, erityisesti iltatoiminnassa,

kyläläisten mielestä selkeä tarve resurssin lisäämiselle iltatoimintaan Hammaslahteen, missä on
nuorisopalveluiden kiinteä toimipiste

− alueella aika heikosti kerhotoimintaa liikuntaharrastuksen ulkopuolella, shakkikerhoa toivotaan
− miten tarkasti voidaan tehdä oppilasennuste, jotta tilat ovat varmasti riittävän kokoiset, koulun

rakentuminen on vetovoimatekijä
− monelle oppilaalle koulua tehdään
− KELPO-ryhmä ja pienryhmät todella tärkeitä huomioida ja heidän tarpeensa
− tuleeko tiloihin väestösuoja
− tuleeko hallinnolle tiloja
− minkälainen on oppilaaksiottoalue
− rakenteiden tulisi kestää aikaa
− rakennusten huoltoon ja kunnossapitoon tulisi kiinnittää huomiota, ulkoistaminen on ollut huono

asia, pitäisi olla omat talonmiehet ja tarvittavasti resurssia
− voiko tiloja varata/vuokrata myös yksityishenkilöt
− tuleeko pihalle sähköauton latauspistokkeita tai varaus niille


